
Dobrý deň. 
Chcela by som poďakovať celému  
Fyziatricko-rehabilitačnému oddeleniu v nemocnici Považská Bystrica, kde aktuálne podstupujem 
rehabilitácie po ťažkom úraze.  
Celý kolektív sú tam nesmierne milí a empatickí ľudia, od prvej návštevy u pani doktorky Lindy 
Králikovej až po absolvovanie rehabilitácií som sa tam stretla s naozaj profesionálnym a ľudským 
prístupom celého personálu tohto oddelenia.  
 
Veľmi pekne ďakujem!  
 
Jurenková Z. 
 


